
Protokół Nr XXXIV/2022 

z posiedzenia Rady Gminy Łączna 

 z dnia 7 marca 2022r. 
Miejsce posiedzenia  –  sala konferencyjna Urzędu Gminy w Łącznej, Czerwona Górka 1 B 

Czas trwania obrad   –  godz. 14,00 – 18,20 

 

Ad  1. 

Dnia 7 marca 2022r. odbyło się  XXXIV-e  w kadencji posiedzenie Rady Gminy Łączna.  

Obrady otworzyła i przewodniczyła im  Przewodnicząca Rady Gminy p. Monika Pająk. 

Przewodnicząca Rady powitała zaproszonych gości oraz przybyłych radnych. 

Wśród zaproszonych gości byli: 

- Wójt Gminy Łączna p. Romuald Kowaliński 

- Skarbnik Gminy Łączna p. Alicja Miernik 

- Sekretarz Gminy Łączna p. Mirosław Kopytek 

- Przedstawiciel Wojskowej Komendy Uzupełnień w Kielcach mjr Krzysztof Nowicki  

- Radca Prawny Urzędu Gminy p. Wacław Iwanczatik 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łącznej p. Monika Marcisz 

- Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Łącznej p. Marek Walkowicz 

- Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Łącznej p. Maciej Mądzik 

- Dyrektor Zespołu Szkół w Goździe p. Urszula Wilkosz  

- Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Łącznej p. Beata Kołda 

- Kierownik Wydziału Technicznego Urzędu Gminy p. Krzysztof Pastuszka 

- pracownicy Urzędu Gminy 

- sołtysi gminy 

- mieszkańcy gminy 

 

W momencie otwarcia posiedzenia na liście obecności podpisy złożyło 14 radnych, co 

stanowiło  93 %  ustawowego składu Rady Gminy.  

Obrady były prawomocne.  

Nieobecna radna: Krawczyńska Bogusława – usprawiedliwiona. 

Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady – poprosiła wszystkich o powstanie, jesteśmy obecnie świadkami 

tragicznych wydarzeń, 24 lutego br. Rosja zaatakowała suwerenne Państwo Ukrainę, naszego 

sąsiada ze wschodniej granicy. Wiele miast i obiektów zostało zbombardowanych, z dnia na 

dzień przybywa ofiar, giną żołnierze, cywile oraz bezbronne dzieci. Uczcijmy minutą ciszy 

ich pamięć. 

 

Ad  2. 

Na sekretarza obrad Przewodnicząca Rady zaproponowała alfabetycznie z listy  

Radną Martę Siewierską, która wyraziła zgodę na pełnienie tej funkcji. 

 

Ad  3. 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodnicząca Rady – odczytała zaproponowany porządek obrad sesji i zapytała czy są 

wnioski do porządku obrad. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – zgłosił wniosek o wprowadzenie do punktu 13 j) 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 8 Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego obrębu nr 0002 - Gózd - Gminy Łączna. 

Innych wniosków nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie wniosku Wójta Gminy o wprowadzenie do 

porządku obrad punktu 13 j) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 8 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego obrębu nr 0002 - Gózd - Gminy 

Łączna. 

Za – 14/14 obecnych radnych. 

Wniosek został podjęty jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przegłosowanie porządku obrad z wprowadzoną zmianą. 

Za – 14/14 obecnych radnych.  

Porządek obrad został podjęty jednogłośnie. 

 

Porządek obrad po zmianach stał się obowiązujący: 

1. Powitanie i stwierdzenie kworum.  

2. Powołanie sekretarza obrad.  

3. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

4. Wystąpienie przedstawiciela Wojskowej Komendy Uzupełnień w Kielcach w celu 

zaprezentowania ochotniczych form służby wojskowej. 

5. Sprawozdania kierowników jednostek organizacyjnych gminy z działalności w 2021r. 

a)    Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Łącznej  

b)    Zespołu Szkół w Goździe  

c)    Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łącznej  

d)    Zakładu Gospodarki Komunalnej w Łącznej  

e)    Gminnej Biblioteki Publicznej w Łącznej  

6. Sprawozdania z działalności stałych komisji Rady Gminy w 2021r. 

a) Komisji Rewizyjnej  

b) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

c) Komisji Finansowo-Gospodarczej  

d) Komisji Społecznej  

7. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego za 2021 rok.  

8. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy w okresie między sesjami.  

9. Sprawozdanie z wykonania wniosków i uchwał Rady Gminy z poprzednich sesji.  

10. Przedstawienie wniosków z posiedzeń komisji w okresie między sesjami.  

11. Pytania, wnioski, interpelacje.  

12. Udzielenie odpowiedzi na zadane pytania.  

13. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) ramowego planu pracy Rady Gminy Łączna na 2022 rok  

b) zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Łączna na 2022 rok 

c) zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok w Gminie 

Łączna  

d) przystąpienia Gminy Łączna do realizacji Programu „Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej” - edycja 2022 

e) wyrażenia zgody na przejęcie przez Gminę Łączna części mienia Miasta  

i Gminy Suchedniów w związku ze zmianą granic 

f) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych 

straży pożarnych z terenu gminy biorących udział w działaniu ratowniczym, 

akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu 
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g) przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 7 Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego obrębu nr 0002 Gózd – Gminy Łączna 

h) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2023 roku 

i) zmian budżetu Gminy Łączna na 2022 rok 

j) przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 8 Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego obrębu nr 0002 - Gózd - Gminy Łączna 

14. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy Łączna z dnia 30 grudnia 2021r.  

15. Zakończenie obrad.  

 

Ad  4. 

Wystąpienie przedstawiciela Wojskowej Komendy Uzupełnień w Kielcach w celu 

zaprezentowania ochotniczych form służby wojskowej. 

Przedstawiciel WKU Kielce Major Krzysztof Nowicki – podziękował za zaproszenie, 

chciałbym przekazać Państwu informacje na temat jakie możliwości dzisiaj daje służba  

w ochotniczych formacjach, zawodowych jak i kandydackich. Zacznę od kandydackiej, 

ponieważ zbliżają się matury i będą możliwości żeby młodzież zdawała egzaminy do 

Akademii Wojskowych, szkół podoficerskich, do służby przygotowawczej. Czasy się 

zmieniają, możliwości się zwiększają. Dzisiaj mamy 5 Akademii: Akademia Wojsk 

Lądowych we Wrocławiu, Akademia Wojsk Technicznych w Warszawie, Morską w Gdyni, 

Lotniczą w Dęblinie i Medyczną w Łodzi. Przyjęcie studenta jako podchorążego wiąże się  

z tym że rodzina nie dołoży przez 5 lat do studiów nawet 10 gr. We wszystkich Akademiach 

jest 15 specjalności, na 15 kierunków studiów. Najpierw rekrutacja na stronie MON, 

uzupełnienie i wysłanie dokumentów, później egzamin który jest nadzwyczaj prosty, jest 

oczywiście konkurs świadectw, do tego sprawność fizyczna i rozmowa kwalifikacyjna. Mamy 

dużo młodzieży, której nie stać na dobre studia. Na I roku podchorąży otrzymuje: całość 

umundurowania i ok. 1 500 zł żołdu każdego miesiąca. Na V roku student na dzień dzisiejszy 

otrzymuje ok. 3 tys. zł żołdu plus wyżywienie, zakwaterowanie, ubranie. Teraz idą podwyżki. 

Przez te 5 lat taki człowiek może zaoszczędzić spory grosz. Posiłki: 4 posiłki dziennie, obiad 

4-daniowy. Trzeba pamiętać że po 5 latach na pewno otrzyma pracę. Podchorąży, który zdał 

egzamin jest Podporucznikiem. Pierwsza pensja Podporucznika to ok. 5 500 zł, jest to dwie 

pensje bo jedna jest na zagospodarowanie, druga za pracę. Kursy językowe, specjalistyczne, 

wszystko na koszt MON. Przychodząc do garnizonu powinien otrzymać mieszkanie jeśli 

jednak nie ma w garnizonie mieszkania to dostanie dopłatę do wynajętego mieszkania. 

Dostanie trzynastą pensję, dodatkowe gratyfikacje pieniężne, idąc na urlop otrzyma 1 200 zł 

na głowę jeżeli ma żonę, dzieci. Po 25 latach może iść na emeryturę. Czyli 15 lat wcześniej 

niż Państwo. To samo tyczy Podoficerów. Jeżeli, ktoś nie zrobił matury może iść do szkoły 

podoficerskiej, będzie otrzymywał ok. 1 500 zł żołdu każdego miesiąca, zakwaterowanie  

i wyżywienie, wszystkie zw. z tym elementy są tak samo zapewnione. Później na pewno 

otrzyma pracę. Na dzień dzisiejszy Kapral który skończył szkołę podoficerską otrzyma ok. 

4 500 zł pierwszej pensji. Z każdym rokiem pensja idzie wyżej. Po 15 latach służby każdemu 

żołnierzowi przysługuje 5 dni urlopu więcej. Po 25 latach więcej o 15 dni. Kapralowi 

przysługują te same prawa co Podporucznikowi, Generałowi, Majorowi. Mamy też służby 

przygotowawcze, 27 dni plus jeden dzień na przysięgę. Może tam iść każdy człowiek, można 

aplikować do 53 roku życia. Po takim szkoleniu na konto takiego żołnierza spłynie 4 700 zł. 

Wszystko co mówię to są kwoty netto. Po skończeniu służby przygotowawczej żołnierz po 

przysiędze jest żołnierzem rezerwy. Wiąże się to z tym że jak przyjdzie do WKU to wtedy 

szuka się mu pracy. Dzisiaj Szeregowy Wojska Polskiego otrzymuje 4 200 zł plus 

mundurówka, 13-stka itp. Widzicie Państwo co się dzieje za wschodnią granicą, nic nie jest 

nam dane na zawsze. 14 lat temu zlikwidowano służbę zasadniczą, przez ten czas 40 % 

społeczeństwa było zapoznane z posługiwaniem się bronią, sprzętem wojskowym. W tej 
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chwili od 14 lat te procesy zanikły. Ok. 50 tys. ludzi nauczyło się posługiwać bronią. Nie 

oczekujmy że ktoś po roku, dwóch, trzech jako ochotnik będzie funkcjonował jako żołnierz 

oddziałów specjalnych. WOT w zamyśle to są przyszli partyzanci. WOT X Brygada 

Świętokrzyska potrzebuje w tej chwili ok. 300 osób. Wiąże się to z tym że po 16 dniowym 

szkoleniu w weekendy taki człowiek dostanie ok. 2 500 tys. zł za te 16 dni, dodatkowo 

wzmocni się fizycznie, psychicznie. Następnie podpisuje kontrakt na 3 lub 6 lat, który można 

w każdej chwili odwołać. Po szkoleniu podstawowym człowiek podpisuje umowę i w ciągu  

3 lat ma obowiązek na wezwanie w sobotę, niedzielę pojawić się na szkoleniu. Na dzień 

dzisiejszy tj. 650 zł za tę sobotę, niedzielę. Od nowego roku będzie to wyższa suma. Mamy 

też propozycje dla magistrów, gdzie jest Legia akademicka, jest dwumodułowy szablon, na I, 

II roku chodzi na wykłady dodatkowe, w wakacje dwa tygodnie, za które się mu oczywiście 

płaci, robi przysięgę. Drugi moduł tj. robi Kaprala na następnym roku, a jak kończy magistra 

robi Podporucznika.  

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – zapytał, czy kobiety też mogą aplikować. 

Przedstawiciel WKU Kielce Major Krzysztof Nowicki – poinformował, MON na dzień 

dzisiejszy nie widzi żadnej różnicy czy do Akademii dostanie się 50 kobiet, czy 50 mężczyzn. 

Kobieta ma być na egzaminie lepsza od mężczyzny. Kobiety świetnie pracują jako 

wywiadowcy, w kontrwywiadzie, łączności, cybernetyce, informatyce, logistyce. 

Radny Ledwójcik – zapytał, jaka jest górna granica wieku w WOT. 

Przedstawiciel WKU Kielce Major Krzysztof Nowicki – odpowiedział, 53 lata. 

Radny Wykrota – zapytał, gdzie mają się zgłaszać chętni. 

Przedstawiciel WKU Kielce Major Krzysztof Nowicki – odpowiedział, wystarczy otworzyć 

stronę www. - wojskowy portal rekrutacyjny, uzupełnić dane, następnie jest zaproszenie na 

Wojskowe Centrum Rekrutacji, jest tam psycholog, lekarz, to trwa godzinę czy półtora  

i sprawa jest domknięta. 

Radny Januchta – zapytał, jakie są krytyczne przeciwskazania. 

Przedstawiciel WKU Kielce Major Krzysztof Nowicki – odpowiedział, możliwości 

intelektualne, po to są badania psychologiczne, w ciągu 1,5 h sprawę się domyka. Specjaliści 

wyłapują natychmiast czy osoba się nadaje czy nie. Do WOT-u są mniejsze kryteria, do 

żołnierzy zawodowych wyższe. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przedstawiciel WKU Kielce Major Krzysztof Nowicki  podziękował i opuścił salę obrad. 

 

Ad  5. 

Sprawozdania kierowników jednostek organizacyjnych gminy z działalności w 2021r. 

a) Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Łącznej  

Sprawozdanie przedstawił Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Łącznej  

p. Maciej Mądzik. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

 

Ad  5. 

Sprawozdania kierowników jednostek organizacyjnych gminy z działalności w 2021r. 

b) Zespołu Szkół w Goździe  

Sprawozdanie przedstawiła Dyrektor Zespołu Szkół w Goździe p. Urszula Wilkosz. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 
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Ad  5. 

Sprawozdania kierowników jednostek organizacyjnych gminy z działalności w 2021r. 

c) Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łącznej  

Sprawozdanie przedstawiła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łącznej  

p. Monika Marcisz. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Radny Wykrota – zapytał, w jakim zakresie radca prawny zatrudniony w GOPS-ie udziela 

informacji prawnej dla mieszkańców. 

Kierownik GOPS p. Monika Marcisz – odpowiedziała, w zakresie szeroko rozumianego 

prawa cywilnego, prawnego, opiekuńczo-wychowawczego, zw. z kierowaniem do sądu,  

pisanie pism zw. z wniesieniem np. o leczenie psychiatryczne, czy uzależnienie. Obowiązuje 

nas ochrona danych osobowych. Prawnik ma wydzielony pokój na dole, my nie wnikamy 

czego dotyczy rozmowa z daną osobą. 

Radny Wykrota – zapytał, czy każdy mieszkaniec który przyjdzie w godzinach przyjmowania 

radcy dostanie taką informację prawną. 

Kierownik GOPS p. Monika Marcisz – odpowiedziała, tak. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Ad  5. 

Sprawozdania kierowników jednostek organizacyjnych gminy z działalności w 2021r. 

d) Zakładu Gospodarki Komunalnej w Łącznej  

Sprawozdanie przedstawił Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Łącznej  

p. Marek Walkowicz. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Radny Mendak – zapytał, ile zostało założonych wodomierzy na nowych budynkach, a ile 

zostało wymienionych starych. 

Kierownik ZGK p. Marek Walkowicz – odpowiedział, nie mam takiego zestawienia tutaj, 

wszystkich było 116. 

Radny Litwiński – zauważył, może na komisji Finansowej takie pytania. 

Radny Chaba – zabrał głos, kupił Pan dwie nowe pompy do studni w Zaleziance. Od stycznia 

do połowy lutego trzy razy nie było wody z ujęcia w Zaleziance. 

Kierownik ZGK p. Marek Walkowicz – odpowiedział, my jeszcze wyłączaliśmy wodę 

ponieważ przerabialiśmy tam dużo rzeczy, zasuwy itp. 

Radny Chaba – zauważył, ja mówię o awariach, kiedy brakuje wody. Co się dzieje. 

Kierownik ZGK p. Marek Walkowicz – poinformował, na Zaleziance kiedy w połowie lipca 

wymieniliśmy i zamontowaliśmy nowe pompy to tylko były sprawy wewnętrzne, zakładowe 

rzeczy które należało tam zrobić. 

Radny Chaba – zabrał głos, ja tylko stwierdzam że nie ma wody, mieszkańcy się denerwują, 

dzwonią do mnie, do Pani sołtys co jest za przyczyna. Wymienił Pan dwie pompy i dalej jest 

problem. 

Kierownik ZGK p. Marek Walkowicz – poinformował, uważam, że w porównaniu do stanu 

sprzed wymiany jest duża różnica. 

Radny Chaba – zabrał głos, moje zdanie jest inne. 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Ad  5. 

Sprawozdania kierowników jednostek organizacyjnych gminy z działalności w 2021r. 

e) Gminnej Biblioteki Publicznej w Łącznej  

Sprawozdanie przedstawiła Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Łącznej  

p. Beata Kołda. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 
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Ad  6. 

Sprawozdania z działalności stałych komisji Rady Gminy w 2021r. 

a) Komisji Rewizyjnej  

Sprawozdanie złożył Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Jacek Januchta. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

 

b) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Edward 

Chaba. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

c) Komisji Finansowo-Gospodarczej  

Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej radny 

Sławomir Litwiński. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

 

d) Komisji Społecznej  

Sprawozdanie przedstawiła Przewodnicząca Komisji Społecznej radna Jolanta Żaczek. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

 

Ad  7. 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego  

za 2021 rok.  

Sprawozdanie przedstawił Sekretarz Gminy p. Mirosław Kopytek. Sprawozdanie stanowi 

załącznik do protokołu.  

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minut przerwy. 

 

Przewodnicząca Rady wznowiła obrady po przerwie i powitała Wiceministra spraw 

zagranicznych posła Piotra Wawrzyka, który wszedł na salę obrad. 

 

Ad  8 i 9. 

Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami oraz sprawozdanie z wykonania 

wniosków i uchwał Rady Gminy z poprzednich sesji. 

Sprawozdanie od dnia 30 grudnia 2021r. do dnia 7 marca 2022r. przedstawił   

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu, i tak: 

I. Uczestniczyłem: 

- 8 stycznia – w kontroli postępowania dot. zakupu wozu strażackiego prowadzonej przez 

przedstawicieli Urzędu Marszałkowskiego, wóz strażacki został zakupiony z udziałem 

funduszy unijnych przy udziale środków własnych, wóz już brał udział w akcji, strażacy nasi 

ochotnicy już z tego sprzętu korzystają; 

- 10 stycznia – w spotkaniu z proboszczem parafii w Łącznej w sprawie monitoringu na 

cmentarzu; 

- 12 stycznia – w spotkaniu z projektantami i wykonawcą modernizacji oczyszczalni  

w Kamionkach; 
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- 20 stycznia – w spotkaniu roboczym z członkiem Rady Ministrów  p. Michałem Cieślakiem. 

Przedmiotem spotkania w Kancelarii Premiera Rady Ministrów w Warszawie, były 

inwestycje, na które Gmina Łączna będzie składać wnioski do Programu Inwestycji 

Strategicznych” Polski Ład”. Ustalenia dotyczyły wsparcia Gminy, która w drugim naborze 

zadeklarowała złożyć wszystkie 3 wnioski, obejmujące realizację m.in. budowy wodociągu  

w Zagórzu, a także dalszej budowy sieci kanalizacyjnej między innymi w Podzagnańszczu, 

Kamionkach; 

- 26 stycznia – w spotkaniu z urbanistą K. Skuzą i p. S. Kaniowskim dot. planu 

zagospodarowania przestrzennego dla Gozdu, 

- w spotkaniu z Dyr. ZDP w Skarżysku-Kam. w sprawie remontów dróg powiatowych na 

naszym terenie; 

- 29 stycznia – w Walnym Zjeździe Zarządu Powiatowego OSP RP w Lipowym Polu; 

- 31 stycznia – w spotkaniu z Marszałkiem Województwa w sprawie dotacji z budżetu 

województwa świętokrzyskiego na budowę dróg dojazdowych do pól; 

- 11 lutego – w posiedzeniu ZGGŚ zorganizowanym w Samsonowie z udziałem 

przedstawicieli Wojewody Świętokrzyskiego; 

- 17 lutego – w Kielcach, w podpisaniu umowy pomiędzy Gminą a Wojewodą na realizację 

zadania w zakresie asystenta osobistego osoby niepełnosprawnej; 

- 22 lutego – w spotkaniu z koordynatorami projektu dot. świetlic środowiskowych w gminie 

Łączna, podsumowującym działania, przygotowującym do rozliczenia kosztów kończącego 

się projektu; w spotkaniu z sołtys i radą sołecka miejscowości Klonów w sprawie remontu 

ostatniego odcinka drogi powiatowej do Klonowa i renowacji studni na ujęciu wody  

w Klonowie, 

- 28 lutego – w spotkaniu z delegacją Klonowa u Starosty Skarżyskiego w sprawie remontu 

drogi powiatowej do Klonowa; 

- 1 marca – w posiedzeniu Powiatowego Sztabu Zarządzania Kryzysowego poświęconemu 

aktualnej sytuacji związanej z uchodźcami z Ukrainy; 

- 3 marca – w posiedzeniu połączonych komisji Rady Gminy Łączna. 

 

II. Wydałem zarządzenia: 

- w sprawie zmian budżetu gminy Łączna na 2021 rok, 

- w sprawie wysokości dotacji na prowadzenie publicznych i niepublicznych jednostek 

oświatowych na terenie gminy Łączna w 2022r., 

- w sprawie wyznaczenia jednostki organizacyjnej do realizacji zadań z ustawy o dodatku 

osłonowym, 

- w sprawie upoważnienia kierownika GOPS w Łącznej do załatwiania indywidualnych spraw 

dot. dodatku osłonowego, 

- w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadań z zakresu kultury 

fizycznej i sportu w 2022 roku.  W postępowaniu konkursowym ustalono: liczba złożonych 

ofert: 2: Stowarzyszenie FC Łączna (oferta nr 1), Uczniowsko – Ludowy Klub Sportowy 

Łączna (oferta nr 2). Oferty ważne: 2: Stowarzyszenie FC Łączna (l. punktów : 31,67), 

Uczniowsko – Ludowy Klub Sportowy Łączna (l. punktów: 37,33). Oferty odrzucone: 0. 

Umowę na realizację w/w zadań Gmina Łączna podpisała z Uczniowsko- Ludowym Klubem 

Sportowym Łączna przyznając dotację w wysokości 50 tys. zł. ULKS zadeklarował udział 

własny finansowy i to spowodowało że tych punktów zdobył więcej i wygrał. 

- w sprawie powołania rzeczoznawców do przeprowadzenia szacowania wartości rynkowej 

zwierząt zabitych lub poddanych ubojowi z nakazu organów inspekcji weterynaryjnej, 

- w sprawie realizacji pozamilitarnych przygotowań obronnych w Gminie Łączna  

w 2022 roku, 

- w sprawie zmian w składzie Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 
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W ostatnich dniach lutego br. Gmina Łączna złożyła trzy wnioski w ramach drugiego naboru 

wniosków w Rządowym Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych: 

1. Budowa sieci wodociągowej w miejscowości Zagórze. Zadanie dotyczy zaprojektowania  

i wybudowania nowego wodociągu w miejscowości Zagórze. Istniejąca sieć wodociągowa 

jest wysoce awaryjna i konieczne jest wykonanie drugiej sieci wodociągowej znajdującej się 

w sąsiedztwie istniejącej. Przewidywana wartość inwestycji: 4 807 000,00 zł, Deklarowana 

kwota udziału własnego: 253 000,00 zł, Kwota wnioskowanych środków: 4 807 000,00 zł 

2. Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowościach Podzagnańszcze i Kamionki. 

Przedmiotem zadania jest zaprojektowanie i wybudowanie sieci kanalizacji sanitarnej dla 

miejscowości Podzagnańszcze i części miejscowości Kamionki oraz jej włączenie do 

istniejącej oczyszczalni ścieków. Przewidywana wartość inwestycji: 6 089 308,15 zł, 

Deklarowana kwota udziału własnego: 304 465,40 zł, Kwota wnioskowanych środków:  

5 784 842,75 zł 

3. Uregulowanie gospodarki wodno-ściekowej na terenie gminy Łączna – ETAP I. 

ETAP I obejmuje dwa zadania tj. modernizację stacji uzdatniania wody w miejscowości 

Klonów oraz budowa ujęcia wody w miejscowości Zalezianka. Przewidywana wartość 

inwestycji: 5 000 000,00 zł, Deklarowana kwota udziału własnego: 250 000,00 zł, Kwota 

wnioskowanych środków: 4 750 000,00 zł. 

 

Od 31 stycznia 2022r. uruchomione zostały linie autobusowe na trasach: Występa – Występa 

przez Zaleziankę, Jaśle, Łączną i Kamionki, oraz Kamionki – Kamionki przez 

Podzagnańszcze, Zagórze, Zaskale. Powyższe linie stanowią bezpośrednie połączenie  

z miastem Kielce przez Gminę Zagnańsk. Rozkład jazdy zamieszczony jest na stronie 

internetowej Urzędu Gminy Łączna w zakładce: „ Dla mieszkańców” – rozkłady jazdy – 

Darjan, oraz na przystankach w poszczególnych miejscowościach. 

Linia dofinansowana jest ze środków pozyskanych w ramach Funduszu rozwoju przewozów 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej na 2022 rok oraz z budżetu Gminy 

Łączna. Dopłata do 1 wozokilometra przewozu o charakterze użyteczności publicznej wynosi:  

3,00 zł – Wojewoda ,  1,32 zł – Gmina. 

Mam nadzieję, że nowa trasa pomoże i znacznie ułatwi mieszkańcom dotarcie do różnych 

instytucji gminnych i wojewódzkich. 

 

Do sprawozdania Wójt dodał: 

Dzwonią do mnie mieszkańcy pytając czy można dołożyć jakiś kurs albo zmienić o 20 minut 

kursowanie busa. Wyjaśniam, że rozkład jazdy jest ściśle powiązany z tym że linia obsługuje 

też gminę Zagnańsk. Transport publiczny ustalany jest na poziomie Urzędu 

Marszałkowskiego zatem nie ma takiej możliwości żebyśmy w ciągu jednego czy dwóch 

tygodni dokonali zmiany w rozkładzie jazdy bądź dołożyli jakiś kurs. Proszę o przekazywanie 

tej informacji mieszkańcom. 

 

c.d. sprawozdania: 

W dniu 30 grudnia 2021r. stosowną decyzją uchyliłem decyzję w sprawie zatwierdzenia 

regulaminu strzelnicy zlokalizowanej w miejscowości Gózd oraz nadałem jej rygor 

natychmiastowej wykonalności. Od tej decyzji właściciel strzelnicy odwołał się do 

Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Kielcach. Do chwili obecnej brak 

rozstrzygnięcia w tej sprawie. O kopię akt tej sprawy wystąpiła także Prokuratura Rejonowa 

w Skarżysku-Kamiennej. 
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Do sprawozdania Wójt dodał: 

Miałem ostatnio zgłoszenie od mieszkańców Występy, którzy zwrócili uwagę że w ich posesji 

kula zniszczyła okno, ta sprawa została zgłoszona na policję. Uszkodzenie tego okna miało 

miejsce jesienią, biegli stwierdzili że uszkodzenie jest od kuli. 

 

c.d. sprawozdania: 

W dniu 9 lutego br. Gmina podpisała umowę z Biurem Usług Geodezyjnych "GEO-S" 

Mieczysław Szymański, Skarżysko-Kamienna - na przygotowanie niezbędnej dokumentacji 

dotyczącej uznania działek o nr ewidencyjnych 342 i 386 znajdujących się w obrębie Łączna, 

za mienie gromadzkie służące zaspakajaniu potrzeb ogółu mieszkańców dawnych gromad,  

w celu przedłożenia odpowiednim jednostkom Wojewody Świętokrzyskiego. 

W/w umowa jest następstwem decyzji z dnia 27 stycznia br. Starosty Skarżyskiego, który po 

rozpatrzeniu wniosku z grudnia 2020r. Wójta Gminy Łączna orzekł odmówić ustalenia, że 

w/w nieruchomości stanowią mienie gromadzkie. 

 

Do sprawozdania Wójt dodał: 

Dla przypomnienia, mówimy o drodze Jaśle do zbiornika, dwa lata sprawa się ciągnie  

i decyzja jest negatywna. Ponieważ po kontakcie z geodetą, który zajmuje się tego typu 

sprawami uzyskałem informację że jest on w posiadaniu dokumentów potwierdzających 

wniosek gminy. Mamy związane ręce i nie możemy występować nawet do Polskiego Ładu, 

nie możemy wnioskować do Wojewody o środki na przebudowę tej drogi. Planowaliśmy 

wykonanie chodnika, wodociągu. Jesteśmy posiadaczem samoistnym, nie właścicielem. 

 

c.d. sprawozdania: 

W dniu 18 lutego br. Gmina ogłosiła kolejny przetarg nieograniczony na „Kompleksową 

termomodernizację budynku Szkoły Podstawowej w miejscowości Zalezianka. Postępowanie 

w toku. 

 

W dniu 3 marca br. na konto Gminy wpłynęły środki w wysokości 1.600.000 zł z Polskiej 

Spółki Gazownictwa z tytułu opłaty za usunięcie drzew pod inwestycję budowy gazociągu 

przez Gminę Łączna. 

 

Ponadto: 

Przypominam, że każdy właściciel lub zarządca budynku zobowiązany jest złożyć deklarację 

o sposobie jego ogrzewania do Centralnej Ewidencji Emisyjności Budynków (CEEB). 

Dla budynków już istniejących właściciel lub zarządca ma czas do 30.06.2022r. Dla nowo 

powstałych budynków termin ten wynosi 14 dni od uruchomienia źródła ciepła. 

Deklarację można złożyć w prosty sposób przez Internet nie wychodząc z domu, wystarczy, 

że posiada się Profil zaufany/bankowość elektroniczną/e-dowód lub w wersji papierowej  

w Urzędzie Gminy. 

 

W dniu 2 marca br. Gmina uruchomiła punkt zbierania darów dla Ukrainy pod adresem: 

Łączna 115, świetlica KGW Łączna w godz. 8.00–15.00 w dni powszednie. 

Na naszej stronie internetowej podajemy listę produktów i środków, które mogą być 

przekazane potrzebującym na Ukrainie (w tym oczekującym przed przejściami granicznymi). 

Zapraszamy wszystkich chętnych do wsparcia Ukrainy oraz Ukraińców uciekających przed 

atakiem Rosji na ich ojczyznę. 
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Do sprawozdania Wójt dodał: 

Trudno nam sobie pewne rzeczy wyobrazić. Cieszymy się z obecności Pana Ministra spraw 

zagranicznych, wszyscy jesteśmy zainteresowani tym jak wygląda sytuacja na Ukrainie. 

Interesuje nas co dalej. Polacy otworzyli serca Ukraińcom to widać na każdym kroku. 

Uczestniczyłem w spotkaniu w Starostwie Powiatowym dot. kwestii przyjęcia uchodźców na 

nasz teren. Na dzisiaj nie mamy oficjalnej informacji, jutro jest spotkanie z Wojewodą. To 

jest sytuacja niecodzienna. Wspólnie z Rządem myślę że uda nam się zorganizować pobyt 

Ukraińcom w taki sposób żeby nie zapominać też o naszych obywatelach. 

 

Wójt poinformował, dzisiaj nastąpiło otwarcie ofert konkursu pn. Kompleksowa 

termomodernizacja szkoły podstawowej w miejscowości Zalezianka. Wpłynęły 4 oferty, 

poprawnie złożona została tylko jedna jest to firma ARBUD INVESTMENT sp. z o.o., Aleja 

Wojska Polskiego Radom, kwota złożona 1 074 500,00 mln zł. Gmina na realizację 

inwestycji posiada 825 tys. zł. co dalej z tą inwestycją. Po otwarciu ofert złożymy oficjalne 

pismo do Urzędu Marszałkowskiego o zwiększenie kwoty dofinansowania. 

 

Ponadto: 

Związek Gmin Gór Świętokrzyskich w ramach II naboru inwestycji strategicznych Polski Ład 

złożył wniosek pod nazwą: zwiększenie atrakcyjności i konkurencyjności gór świętokrzyskich 

przez rozbudowę i budowę infrastruktury z wykorzystaniem OZE. Postanowiliśmy, że 

zgłosimy do tego wniosku dwie nasze szkoły: Zespół Szkolno-Przedszkolny w Łącznej  

w którym zostałaby wybudowana instalacja fotowoltaiczna o mocy 100 kw, magazyn energii 

w postaci zespołu akumulatorów dostosowana do instalacji, pogrzewaczy ciepłej wody 

użytkowej dostosowanej do instalacji i dokumentacje. Razem kwota 1 570 000 zł. Dla 

Zespołu Szkół w Goździe taka sama rzecz tylko w mniejszym wymiarze, za kwotę 385 tys. zł. 

Jeśli otrzymamy te środki przeznaczymy je na wykonanie tych dwóch inwestycji, mielibyśmy 

wtedy te dwa Zespoły Szkół energetycznie prawie samowystarczalne. Prawie, ponieważ oba 

budynki niestety ogrzewane są z kotłów konwencjonalnych. 

 

Przewodnicząca Rady oddała głos Wiceministrowi spraw zagranicznych posłowi Piotrowi 

Wawrzykowi. 

 

Wiceminister spraw zagranicznych poseł Piotr Wawrzyk – dziękuję za zaproszenie na 

dzisiejszą Radę, sytuacja jest nietypowa, nadzwyczajna. To co do tej pory się działo 

spowodowało napływ już ponad miliona osób do Polski. A to były osoby, które wyjechały 

spoza miast. Czeka nas niewątpliwie przyjazd dużej liczby osób m.in. z Charkowa, z Kijowa, 

z Mariupola itp. Trzeba się przygotować na większą liczbę osób, myślę że milion to jest mało. 

Sytuacja się zaostrza. Sankcje w przeciwieństwie do siły zbrojnej mają to do siebie że działają 

z opóźnieniem. Żeby zadziałały potrzebny jest czas. Przez ten czas musimy się przygotować 

na to że kolejne osoby będą pojawiały się u nas. Od Państwa będzie również wymagana 

większa cierpliwość i otwarcie na większą liczbę osób. Jutro będzie procedowana ustawa zw. 

z adaptacją tych osób do naszych warunków, oni nie będą mieli polskiego obywatelstwa ale  

wszystkie uprawnienia poza wyborczymi będą mieli takie same. Zwróćcie uwagę, że jest  

u nas tak że w wielu dziedzinach jest problem ze znalezieniem osób do pracy. Przez przyjęcie 

tych osób do rynku pracy ten problem z jednej strony się rozwiąże ale z drugiej strony tak jak 

Państwo np. będziecie mieli w efekcie większe wpływy z podatków. W tej chwili ok. 50 tys.  

z tego miliona które do nas przyjechały już teraz to chyba ok. 70 tys. to osoby, które 

potrzebują miejsca zamieszkania takiego poza rodziną, poza znajomymi. Bo zdecydowana 

większość z nich ma kogoś u nas, tj. znajomych czy rodzinę albo też wyjeżdżają dalej za 

granicę. Na podstawie tej ustawy uprawnienia dostaną na półtora roku, symbolem tego jest  
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40 zł dziennie to dot. osób, które nie dostaną pracy. Jeśli ktoś będzie miał pracę nie będzie 

otrzymywał tej kwoty. Nasz rynek pracy wchłonął kilkaset tysięcy obywateli ze wschodu,  

z Białorusi, z Ukrainy, z Uzbekistanu, innych krajów dawnego związku radzieckiego. 

Województwo łódzkie miało zapotrzebowanie na rynku pracy na 200 tys. pracowników. Jest 

potencjał do tego żeby tych ludzi zagospodarować. Opatów już w tej chwili przyjął 100 osób, 

kolejne 70 jest w drodze i wszystkie te osoby wchłonął rynek pracy. Nikt z nich nie korzysta  

z żadnego wsparcia. Nikt nie wie kiedy to się skończy i jak. Priorytetem jest odbudowanie 

Związku Radzieckiego. Ale odbudowanie to jest też Litwa, Łotwa, Estonia które należą do 

NATO. My budujemy mur na granicy z Białorusią, tak samo zrobili Litwini ale tak samo jak 

u nas ten mur nie stanie w puszczy, bo nie wolno z przyczyn środowiskowych, tak samo tego 

muru nie będzie po stronie litewskiej. To jest to miękkie podbrzusze w naszych relacjach  

z Rosją tj. przesmyk Suwalski. Zajęcie tego przesmyku sprawia, że te trzy kraje są zdane na 

łaskę i niełaskę. Na Bałtyku rządzi flota rosyjska, bo mają taki potencjał. Nie zapominajmy  

o tym żeby wspierać tych którzy zostali na Ukrainie. Żywność, środki czystości, leki są 

bardzo ważne ale jest jeszcze jeden element, zwracają się o środki ochrony osobistej  

w znaczeniu wojennym, nie wojskowe a ochroniarskie tj. kaski i kamizelki kuloodporne.  

To jest dla nich teraz bardzo ważny i pilny artykuł. To jest też potrzebne cywilom żeby 

chronić się przed atakami, strzałami. Staramy się żeby nie doszło do tego scenariusza,  

w którym to my będziemy obiektem ataku. Natomiast o tym ataku mówiło się już na jesieni. 

Wtedy zaczęliśmy mobilizować inne kraje ale większość mówiła że to tylko doniesienie 

wywiadu, nie znaczy że musi się sprawdzić. Dane wywiadu nie mówią, że w Polsce miało by 

się coś wydarzyć. Mamy dłuższą granicę niż z Ukrainą tj. z Białorusią. Forsowanie granicy  

z Białorusią mogło być próbą przetestowania szczelności naszej granicy. Zdaliśmy ją. 

Radny Litwiński – zauważył, Rząd nie powinien w tej chwili ulegać emocjom. Czy teraz nie 

jest najlepszy czas na pozyskanie środków z Unii na zagospodarowanie uchodźców. Kilka lat 

temu w kryzysie w Syrii uchodźców było ok. 800 tys., rozlokowani zostali praktycznie na 

terenie całej Unii, a tu ponad 1 mln osób. Rząd musi się zastanowić jak rozlokować 

uchodźców. To nie będzie na miesiąc czy dwa. Będą to potężne koszty dla naszego kraju. 

Zabezpieczenie opieki medycznej, szkolnictwa itp. Należy wyciągnąć środki z Unii żeby nas 

zabezpieczyć. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – zabrał głos, rozumiem że radnemu Litwińskiemu 

chodziło o pytanie czy Rząd Polski przyjął strategię co do kwestii ilości uchodźców, które 

Polska jest w stanie przyjąć. Najpierw liczono, że może być ich 1-2 mln teraz 3 mln może  

5 mln. Trzeba porozumieć się z Unią w kwestii realokacji. 38 milionowy kraj który ma 

przyjąć 5 mln ludzi z czego 85 % jeśli nie więcej będzie kobiet i dzieci. W moich szkołach 

znajdzie się miejsce na utworzenie 1-2 oddziałów ale nie widzę szans utworzenia większej 

ilości. To są tacy sami ludzie jak my, mają swoją dumę. Jeśli to będzie miało trwać dłużej niż 

kilka miesięcy to powinniśmy być przygotowani. Przez te miesiące trzeba zorganizować ich 

pobyt w odpowiednich warunkach. Zwrócił się do Wiceministra spraw zagranicznych, czy 

możemy uzyskać informację czy Rząd przyjął warianty i czy rzeczywiście Polska może 

przyjąć 5 mln uchodźców i dać im dach nad głową, pracę, szkołę itp. 

Wiceminister spraw zagranicznych poseł Piotr Wawrzyk – poinformował, nie będziemy za 

wszystko sami płacić. W tej chwili Unia mówi, że będziemy dostawali na to pieniądze i to 

całkiem spore. W praktyce te 40 zł to jest kilkanaście miliardów zł. ale to faktycznie nie 

będzie z polskiego budżetu. Sytuacja jest nadzwyczajna i żaden kraj nie jest w stanie sobie 

sam z tym poradzić. Ochrona zdrowia to są potężne wydatki, nasz NFZ sam tego nie 

udźwignie. Lada miesiąc i dostaniemy pieniądze. W tej chwili 1 600 000 osób uciekło  

z Ukrainy. 1 mln do nas, reszta innymi granicami i w efekcie nie do nas. Liczę że z 5 mln te  

3 mln przekroczą naszą granicę. Ile z nich zostanie u nas. Wiem, że Portugalia zaoferowała że 

przyjmie jakaś ilość. Muszą być spełnione warunki, dana osoba musi wyrazić zgodę i dany 
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kraj musi chcieć przyjąć. W tej pierwszej fali zdecydowana większość uchodźców to osoby 

które już kogoś w Polsce miały. Pytanie jak się rozłożą proporcje przy drugiej fali. Sam 

Berlin mówi o przyjęciu 200 tys. osób, Austria deklaruje również chęć przyjęcia bardzo dużej 

liczby, Francja, kraje skandynawskie. Te osoby dla gospodarki to są same korzyści, są 

wykształceni, będą się łatwo asymilować i w efekcie płacić podatki. W tej chwili ok. 8 % tych 

którzy przyjechali to osoby które chcą u nas pozostać a nie mają żadnych znajomych ani 

rodziny. 

Radny Ledwójcik – zabrał głos, mam pytanie w kwestii tych 40 zł, rząd będzie wspomagał tą 

kwotą uchodźców czy osoby które dadzą im dach nad głową. 

Wiceminister spraw zagranicznych poseł Piotr Wawrzyk – poinformował, Ciechanów 

zmniejszył podatek od nieruchomości dla tych którzy przyjmują pod swój dach uchodźców. 

Zwracam uwagę, że mówimy tylko o uchodźcach, tylko tych którzy z Ukrainy przekraczają 

granicę polską. Ci co przekroczyli granicę przez Rumunię nie są uchodźcami. 

Radny Ledwójcik – zapytał czy prawdą jest to że Premier Morawiecki na okres dwóch 

miesięcy oferuje 40 zł od osoby dla osób które dadzą schronienie. 

Wiceminister spraw zagranicznych poseł Piotr Wawrzyk – odpowiedział, nie. Była też 

nieprawdziwa informacja mówiąca o tym że osoby z Białorusi przedostają się do nas razem  

z uchodźcami. To nie jest prawda. Wszystkie te osoby mają dokumenty, żadna nie miała 

kontaktu z kontrolą graniczną w postaci pieczątek białoruskich czy rosyjskich. Już w grudniu 

do MSZ zgłaszały się ambasady różnych krajów, że ich obywatele są na Ukrainie i gdyby 

doszło do tego scenariusza który jest teraz to żeby im pomóc w ewakuacji. To są właśnie  

te osoby, które sukcesywnie są przez swoje ambasady wywożone. 

Przewodnicząca Rady – podziękowała Wiceministrowi spraw zagranicznych p. Piotrowi 

Wawrzykowi za przekazanie informacji. 

 

Ad.  10. 

Przedstawienie wniosków z posiedzeń komisji w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej radny Sławomir Litwiński –

poinformował, Komisja Finansowo-Gospodarcza obradowała w dniu 03.03.2022r.  

Tematyka posiedzenia: 

1. Omówienie pisma z prośbą o dofinansowanie na założenie rodzinnego schroniska dla 

zwierząt w Jęgrznej. Wypracowane stanowisko aby Wydział Techniczny Urzędu Gminy po 

rozpatrzeniu sprawy przekazał informację wnioskodawczyni.  

2. Omówienie pisma Zakładu Gospodarki Komunalnej w Łącznej odnośnie przyznania dotacji 

celowej na renowację studni głębinowych w miejscowości Klonów. Dotacja na jedną studnię 

wynosi 48 tys. zł. Komisja zaakceptowała zagospodarowanie środków z budżetu na ten cel. 

3. Omówienie pisma z prośbą o wydzierżawienie na czas nieokreślony części nieruchomości 

nr. 214/1 obręb Czerwona Górka pod działalność handlową, chodzi o kwiaciarnię. Komisja 

była zgodna żeby przedłużyć dzierżawę i sporządzić odpowiednią umowę która gwarantuje 

możliwość wypowiedzenia. 

4. Omówienie pisma z prośbą o wyrażenie zgody na zakup gruntu 954/9 w miejscowości 

Kamionki. Komisja z Panem Wójtem doszła do wniosku że należy podjąć uzgodnienia  

z parafią, w celu ustalenia czy ta działka pójdzie do sprzedaży czy nie. 

5. Sprawy różne. 

Przewodnicząca Komisji Społecznej radna Jolanta Żaczek – poinformowała, pomiędzy 

sesjami nie odbyło się posiedzenie Komisji Społecznej. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Edward Chaba – poinformował,  

w omawianym okresie nie odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Jacek Januchta – poinformował, w okresie między 

sesjami odbyła się w dniu dzisiejszym Komisja rewizyjna, kontrola Gminnej Biblioteki 

Publicznej. Wniosków nie wypracowano. 

 

Ad.  11 i 12. 

Pytania, wnioski, interpelacje oraz udzielenie odpowiedzi na zadane pytania. 

Przewodnicząca Rady p. Monika Pająk – poinformowała, do Rady Gminy wpłynęły 

następujące pisma między sesjami:  
1/ 04.01.2022r. Wojewoda Świętokrzyski, rozstrzygnięcie nadzorcze stwierdzenie 

nieważności w całości uchwały Nr XXXII/189/2021 Rady Gminy Łączna z dnia 29 listopada 

2021r. w sprawie zmiany nr 6 mpzp obrębu Nr 10 Występa – gminy Łączna. 

2/ 13.01.2022r. Wojewoda Świętokrzyski, zawiadomienie o wszczęciu postępowania 

nadzorczego w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały Nr XXXIII/196/2021 Rady Gminy 

Łączna z dnia 30 grudnia 2021r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 7 mpzp 

obrębu nr 0002 Gózd - gminy Łączna. Poprawiona uchwała jest w porządku obrad dzisiejszej 

sesji.   

3/ 13.01.2022r. Mieszkaniec gminy, pismo z prośbą o wyrażenie zgody na zakup gruntu  

nr 954/9 w miejscowości Kamionki. Pismo było omawiane na Komisji Finansowo-

Gospodarczej. 

4/ 26.01.2022r. ZGK Łączna, prośba o przyznanie dotacji celowej na renowację studni 

głębinowych w miejscowości Klonów. Dziś będą uchwalane zmiany w budżecie i ta kwota 

jest uwzględniona. 

5/ 11.02.2022r. mieszkaniec gminy, pismo z prośbą o wydzierżawienie na czas nieokreślony 

części nieruchomości nr 214/1 w obrębie Czerwona Górka z przeznaczeniem pod działalność 

handlową, chodzi o kwiaciarnię. Również to pismo było omawiane na Komisji Finansowo-

Gospodarczej. 

Przewodnicząca Rady  oddała głos mieszkankom miejscowości Jaśle obecnym na Sali obrad. 

Mieszkanka miejscowości Jaśle – zabrała głos, chodzi nam o drogę którą Wójt przedstawiał, 

oraz o przystanek tam gdzie jest znak Jaśle. Mamy bus Darjan i żebyśmy mogli tam 

wychodzić. Trzecia sprawa to aby do obecnej na Sali mieszkanki doprowadzić wodę. Panie 

Wójcie drogę zrobić taką jaka jest, pogłębić rowy, wyciąć drzewa, podsypać, żebyśmy mieli 

dojście do przystanku. Nie możemy się dostać nigdzie ani do Urzędu Gminy ani do Dariana. 

Teraz przyjdzie wiosna będą ludzie chcieli dojechać do zalewu od „eski” którędy dojadą. 

Proszę mieć to na uwadze. 

Mieszkanka miejscowości Jaśle – zabrała głos, zbywacie nas, skąd Pan Wójt ma informację 

że to jest działka nie droga. Kto to wymyślił, ja tam mieszkam 50 lat i droga była jest i musi 

być. Do mnie sklep odmówił przyjazdu, karetka nie przyjedzie, ja jestem nadciśnieniowcem 

co miesiąc karetka jest u mnie w nocy. Od skrzyżowania na piechotę musi ratownik przyjść. 

Nad moją posesją nie przejedzie. U mnie jest asfalt na drodze i można zrobić a tutaj kawałka 

drogi nie można zrobić, nie rozumiem. Nie chcemy asfaltu tylko normalnej drogi żeby można 

było dojechać. Czy w XXI wieku to są duże wymagania. Wodę mam ze studni. Zostaliśmy 

sami z mężem, jesteśmy schorowani. 

Mieszkanka miejscowości Jaśle – poinformowała, Pani listonoszka chodzi pieszo. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – zabrał głos, zgadzam się ze wszystkim co Panie 

mówią. Gmina Łączna została wydzielona z kawałka Gminy Suchedniów w 1995 roku.  

Kiedy powstawała, Suchedniów przekazał nam cały ten dobytek, kwestie dróg przede 

wszystkim. Zapisy w dokumentach mówią, że gmina jest posiadaczem samoistnym. Dla  
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Starosty, dla Naczelnika geodezji w Starostwie Powiatowym tej drogi tam nie ma. Sam byłem 

inicjatorem z radną Żaczek żeby zmienić plan zagospodarowania przestrzennego dla obrębu 

Łączna po to aby wokół zbiornika Jaśle zorganizować teren pod zabudowę dla rekreacji, 

budować drogi itp. Rada Gminy to uzgodniła ale to przekracza nasze możliwości. Dwa lata 

straciliśmy ze Starostwem Powiatowym na to żeby udowodnić, że te dwie działki to jest nasza 

droga do Jaśli. Dla Pana Naczelnika geodezji to nie jest własność gminy, tylko skarbu 

Państwa i to nie jest droga. Możemy zrobić coś co będzie tym czego oczekujecie, myślę że 

Rada Gminy wyrazi zgodę żeby zlecić firmie położenie kawałka asfaltu po to żeby przejechać 

ale my w planie zagospodarowania przestrzennego mamy tam wodociąg, oświetlenie, 

chodnik, wszystko to co jest potrzebne w tym XXI wieku. Jeśli chodzi o wodociąg, to co jest 

po stronie gminy to główny wodociąg, a przyłącza do tego wodociągu to indywidualna 

sprawa. Jeśli wybudujemy wodociąg wzdłuż drogi do Jaśli to Pani i tak musi wybudować 

kilkaset metrów przyłącza.  

Mieszkanka miejscowości Jaśle – poinformowała, to sobie wybuduje przyłącze. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – zapytał, dlaczego Pani do tej pory nie zwróciła się do 

Zakładu Gospodarki Komunalnej aby dali Pani warunki i żeby poprowadzić wodociąg przez 

posesje osób prywatnych które tam mają wodę. Odszukałem geodetę, który ma dokumenty 

historyczne, które potwierdzą u Pana Wojewody że te dwie nieruchomości są 

nieruchomościami użytkowanymi jako drogi i wtedy Wojewoda będzie mógł wreszcie 

uwłaszczyć gminę na tych nieruchomościach. Ja wtedy zrobię to co do mnie należy jako 

Wójta. Na dzień dzisiejszy nie mogę nic zrobić, nie mogę łamać prawa. Mogę pokazać Pani 

wszystkie pisma ze Starostwem Powiatowym. Remont gruntówki to co innego niż budowa 

drogi z infrastrukturą. Mam nadzieję, że to zlecenie geodety doprowadzi do tego, że 

zgromadzone dokumenty będą wystarczające aby Nadzór Wojewody wydał decyzję 

uwłaszczeniową i żebyśmy stali się właścicielem. A jeśli tak się stanie to otworzy nam to 

drogę do sięgnięcia po fundusze zew. i kompleksowe wykonanie tego co jest zapisane  

w planie zagospodarowania przestrzennego. 

 

Wiceminister spraw zagranicznych poseł Piotr Wawrzyk  podziękował za udział w obradach, 

złożył życzenia z okazji zbliżającego się Dnia Kobiet i opuścił salę obrad. 

Radny Nyga opuścił salę obrad. 

 

Przewodnicząca Rady – zwróciła się do mieszkanek miejscowości Jaśle, to co Pan Wójt mówi 

jest to prawda. Wszystkim z obecnych radnych ta droga leży na sercu, jest to droga do 

zbiornika Jaśle, to jest nasza wizytówka. Temat nie jest zapomniany ale nie mamy prawa 

własności, nie możemy tego przeskoczyć. Drogę wyrównać można ale to jest tak że 

wystarczy to na miesiąc i droga znowu jest taka sama. Trzeba zrobić odpowiednią podbudowę 

i odwodnienie. 

Mieszkanka miejscowości Jaśle – zauważyła, bus Darjan to jest bardzo dobra sprawa, dużo 

osób jeździ, czy można zrobić przystanek tu gdzie jest znak Jaśle. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – zabrał głos, składam obietnicę, że zrobimy tam 

przystanek. Miejsce, w którym mogą zatrzymywać się samochody musi być oznaczone to nie 

jest problem, ale Rada Gminy musi przyjąć uchwałę w której dołoży ten przystanek. Wykaz 

wszystkich przystanków jest dokumentem, który przewoźnik składa do Urzędu 

Marszałkowskiego. Bez tego dokumentu nie dostanie zezwolenia. Nie da się tego zrobić  

z dnia na dzień, musimy przygotować uchwałę zmieniającą i wtedy wstawimy znak. 

Mieszkanka miejscowości Jaśle – zabrała głos, był kiedyś w tym miejscu przystanek, autobus 

202 się zatrzymywał. 
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Radna Żaczek – zabrała głos, proszę o jak najszybszą doraźną naprawę tej drogi, którą 

zgłaszają mieszkanki, droga jest w opłakanym stanie technicznym, rowy są zarośnięte 

należało by je oczyścić, zrobić przepusty, na to wszystko potrzebujemy pieniędzy. Takich 

potrzeb mamy na terenie gminy mnóstwo. Proszę o doraźną naprawę, może lepszą jakością 

surowca i uwałowaniem. Mieszkanka deklaruje, że jest w stanie wykonać sobie przyłącze 

wodociągowe do swojej posesji to zaprojektujmy tą nitkę wodociągu. To nie jest jedyny dom, 

może inni mieszkańcy też będą chcieli skorzystać, może ktoś będzie chciał się tam 

wybudować. 

Mieszkanka miejscowości Jaśle – zapytała, kiedy jest przewidziana kanalizacja. 

Radna Żaczek – odpowiedziała, Pan Wójt dopiero złożył wniosek. Proszę o bieżące naprawy 

na starodrożu siódemki, tam też droga zaczyna się nam sypać. Oraz przypominam  

o obiecanym oświetleniu do węzła Zalezianka. 

Radny Wykrota – zabrał głos, zwracam się do Urzędu Gminy aby zwrócić się do Starostwa 

Powiatowego o drogę Podzagnańszcze w stronę Zaskala, drogą nie da się przejechać, chociaż 

żeby załatać te dziury. Proszę o interwencję. 

Radny Januchta – zabrał głos w temacie drogi Podzagnańszcze-Zaskale, w połowie ubiegłego 

tygodnia byłem świadkiem zdarzenia, samochód jadący przede mną uszkodził miskę olejową 

na tym feralnym zakręcie. Chyba widzieliście tą strugę oleju, która przez całą drogę 

powiatową aż do siódemki widniała przez kilka dni. Tam jest zakręt 90 stopni, ludzie nie mają 

którędy przejechać. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – zwrócił się do radnego Mendaka, byliśmy z Radą 

Sołecką i panem radnym na spotkaniu u Starosty Skarżyskiego, proszę powiedzieć o których 

drogach rozmawialiśmy. 

Radny Mendak – zabrał głos, 28 lutego byliśmy w sprawie drogi na Klonów, rozmawialiśmy 

też o drodze Podzagnańszcze do Zaskala. Starosta obiecał nam w tym roku, że te dwie drogi 

ma na uwadze i zrobi. Do remontów nie możemy dokładać środków pieniężnych ale 

Starostwo te drogi wykona, a my dołożymy się do drogi koło Urzędu Gminy i na Zaleziance. 

Przewodnicząca Rady – poinformowała, również byłam na tym spotkaniu i potwierdzam że 

tak było. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – zabrał głos, Starosta powiedział że chcą sprzedać 

nieruchomość, jeśli ją sprzedadzą to wykonają remonty. Gmina od samego początku stała na 

stanowisku, że należy pomagać Starostwu żeby te drogi były. Ale Starostwo chce 

remontować, a nie przebudowywać, a więc my nie mamy możliwości prawnej żeby 

uczestniczyć finansowo w remontach bieżących dróg. Możemy uczestniczyć w inwestycjach. 

Sołtys Kamionek p. Joanna Flasińska – zgłosiła 4 uwagi: 

1/ na końcu Kamionek jest przewróciny znak drogowy z informacją „Kamionki”, leży w 

rowie już około miesiąca, proszę żeby powiat dostał taką informację; 

2/ magazyn PKPS-u, w najbliższych dniach będziemy mieć dostawę żywności, ale nam 

przecieka dach, robią się coraz bardziej widoczne plamy na suficie, boję się że zacznie nam 

zalewać żywność, proszę o sprawdzenie i uszczelnienie dachu; 

3/ temat pojemnika PCK na odzież przy bloku, tam jest notorycznie wywalana papa, stare 

wózki, całe śmietnisko jest pod blokiem, proszę żeby zwrócić na to uwagę; 

4/ chodnik w stronę kościoła, zgłaszałam że są duże dziury, mieszkańcy złoszczą się że nie 

ma jak przejść po ciemku, że robi się niebezpiecznie bo można złamać nogę. Proszę  

o wykonanie remontu ubytków w chodniku. 

Radny Wisowaty – zabrał głos i zgłosił ubytki w drogach: przy bloku i koło cmentarza. 

Radny Litwiński – zabrał głos w temacie drogi Podłazie-Krzyżka przy notorycznych 

zamknięciach przejazdu. Ludzie się nie budują, wioska się starzeje, nie mamy możliwości 
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wyjazdu jeżeli jest zamknięty przejazd, czy pociąg się zatrzyma, a często do tego dochodzi. 

Przez roztopy teraz droga zrobiła się nieprzejezdna. Proszę o doraźne jej poprawienie. 

Radny Mendak – zabrał głos, na Klonowie wywrócona jest studzienka i jest dziura, 

zabezpieczone jest to słupkami informacyjnymi ale proszę o usunięcie usterki. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 5 minut przerwy. 

 

Przewodnicząca Rady wznowiła obrady po przerwie. 

Ad. 13 a) 

Podjęcie uchwały w sprawie ramowego planu pracy Rady Gminy Łączna na 2022 rok. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady  wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  XXXIV/205/2022 

Rady Gminy Łączna  z dn. 7 marca 2022r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 12/12 obecnych radnych) 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 13 b) 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy 

Łączna na 2022 rok. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady  wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  XXXIV/206/2022 

Rady Gminy Łączna  z dn. 7 marca 2022r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 12/12 obecnych radnych) 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 13 c) 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok  

w Gminie Łączna. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady  wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  XXXIV/207/2022 

Rady Gminy Łączna  z dn. 7 marca 2022r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 12/12 obecnych radnych) 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 13 d) 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Łączna do realizacji Programu „Asystent 

osobisty osoby niepełnosprawnej” - edycja 2022. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady  wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  XXXIV/208/2022 

Rady Gminy Łączna  z dn. 7 marca 2022r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 12/12 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. 13 e) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie przez Gminę Łączna części mienia 

Miasta i Gminy Suchedniów w związku ze zmianą granic. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady  wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  XXXIV/209/2022 

Rady Gminy Łączna  z dn. 7 marca 2022r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 12/12 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. 13 f) 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy biorących udział w działaniu ratowniczym, 

akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady  wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  XXXIV/210/2022 

Rady Gminy Łączna  z dn. 7 marca 2022r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 12/12 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 13 g) 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 7 Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego obrębu nr 0002 Gózd – Gminy Łączna. 

Sołtys Gozdu p. Halina Starz – zapytała, w którym miejscu ta zmiana. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – odpowiedział, to duży teren w Goździe wzdłuż trasy 

E-7. 

Radny Chaba – poinformował, od serwisówki w kierunku Zalezianki. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady  wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  XXXIV/211/2022 

Rady Gminy Łączna  z dn. 7 marca 2022r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 12/12 obecnych radnych) 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 13 h) 

Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego  

w 2023 roku. 

Radny Ledwójcik – zapytał czy nadal z tych funduszy będą zatrudnieni pracownicy. 

Przewodnicząca Rady – zauważyła, funduszy nie ma wydzielonych i nie było, w zeszłym 

roku wniosek radnego Ledwójcika był taki żeby zamiast funduszu sołeckiego zatrudnić dwie 

osoby, które będą porządkować gminę. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – poinformował, tak zatrudnimy. 

Przewodnicząca Rady – poinformowała, te środki są w budżecie gminy i z tego realizujemy 

różne inwestycje. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady  wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  XXXIV/212/2022 

Rady Gminy Łączna  z dn. 7 marca 2022r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 11/11 obecnych radnych) 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 13 i) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łączna na 2022 rok. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady  wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  XXXIV/213/2022 

Rady Gminy Łączna  z dn. 7 marca 2022r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 12/12 obecnych radnych) 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
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Ad. 13 j) 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 8 Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego obrębu nr 0002 - Gózd - Gminy Łączna. 

Radny Wykrota – zapytał czy już nie będziemy wracać do tej uchwały i poprawiać. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – poinformował, spróbujemy na Komisję przygotować 

dokumenty które Wojewoda przysyła nam w tych kwestiach. W wielu przypadkach nie są to 

poważne uchybienia tylko drobiazgi, które Nadzór wytyka. Opracowania w innych gminach 

też są uchylane. W sprawach dot. prawa miejscowego niestety może dochodzić do roszczeń 

prawnych. W wielu przypadkach jest niezgodność zapisów jednego dokumentu z drugim.  

Radny Januchta – zapytał, czy Nadzór wskazuje konkretnie uchybienia.  

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – odpowiedział, tak, bardzo konkretnie. Rząd pracuje 

nad tym aby zmienić ustawę o planowaniu przestrzennym i ją uprościć. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady  wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  XXXIV/214/2022 

Rady Gminy Łączna  z dn. 7 marca 2022r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 12/12 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.  14. 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Gminy Łączna z dnia 30 grudnia 2021r. 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie protokołu z dnia 30 grudnia 2021r. 

Protokół został przyjęty większością głosów. 

(za – 11, przeciw – 0, wstrzymał się – 1/12 obecnych radnych) 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.  15. 

Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że porządek obrad został wyczerpany, podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła XXXIV–e posiedzenie Rady Gminy Łączna  

w kadencji 2018-2023. 

 

 Przewodnicząca Rady Gminy 

           Protokół sporządziła         

                                     Monika Pająk 

           Magdalena Chmiela 


